



DBC Ballerup

Tid: mandag den 18. nov. kl. 17.00

Sted: DBC Ballerups Klublokale

Deltagere: **Bestyrelse:** Bjarne Kratholm (BK), Heidi Lund (HL), Inge Lise Lieberoth (ILL), Tonny Møller (TM), Hanne Malmberg (HM), Gert Caspersen (GC), Morten Mikkelsen (MM), Klaus Møller Hansen (KMH)

Administration: Jørgen Sørensen (JS)

Mødeleder: Ole Kjeldsen (OK)

Rytterrepræsentant: Lars Lindemose (LL)

Afbud:

Referent: Gert Caspersen (GC)

Agenda

1. Godkendelse af sidste referat¹
2. Orientering fra formanden. (BK)
3. Etisk kodeks, evt. vedtægts ændring (LL)
4. B&U udvalg (HL)
5. Landevejsudvalg (MM)
6. Information om 3 dages løbet samt nytårsstævnet (BK & JS)
7. Økonomiudvalg. (ILL)
8. Orientering om Team Change afd. (HM)
9. Sportsligudvalg. (HM)



10. Team Ballerup & Ballerup kommune. (HM).

a. .

11. Junior Team U19. (HL)

12. Kommende bestyrelsesmøder i DBC Ballerup. (BK)

- a. Tirsdag den 7. januar
- b. Onsdag den 26. februar
- c. Torsdag den 3. april

13. EVT.



Referat fra bestyrelsesmødet afholdt d. 18. november 2024.

Alle indkaldte var mødt op.

- 1) Referatet fra forrige bestyrelsesmøde godkendt uden yderligere bemærkninger.**
- 2) Formanden fortalte om hans bemærkninger til bagvæggen, som han ikke var tilfreds med. Håber på en tålelig løsning fra Ballerup Kommune, hvorunder det forhåbentlig bliver aftalt, at DBC.s farver mv. kommer til at indgå i opsætningen.
Der er skrevet under på 2 ansøgninger til Thorkild Madsen Fonden.
Der arbejdes på højtryk i forhold til forberedelserne til Nytårsløbet.**
- 3) LL (Rytterrepræsentanten) redegjorde for udkast til det Etske kodeks, hvori der bestod en problematik i forhold til vores vedtægter, som ikke er helt i tråd med formuleringen i det Etske kodeks.
Problematikken bestod i, at rytterrepræsentanten i vores regi ikke har stemmeret, hvilket han står til at have i det Etske kodeks. For at imødekomme dette vil det kræve en vedtægtsændring, som skal vedtages på en generalforsamling. Lars ønskede desuden ikke at trivselsrepræsentanten og rytterrepræsentanten var én og samme person.
HL påpegede at evt. relevante sager skulle behandles af de kompetente organer (DIF).
LL vil selv fremsende et forslag til vedtægtsændring i forhold til førstkommende ordinære generalforsamling.**
- 4) B&U ved HL og KMH redegjorde for kommende aktiviteter.
Herunder at der var udviklet et forslag til "årshjul". Dette blev fremlagt som slides til bestyrelsen.
Kommende Næstved- lejr betales af børnene selv, hvor ledere kommer med betalt af klubben. Der forventes 21 børn og 5 ledere med på kommende lejr i marts måned i Næstved. Der blev desuden redegjort for yderligere tiltag/ture uden disse endnu var fastlagt.
På næste B&U udvalgsmøde drøftes hvad klubben giver tilskud til.**



Der arbejdes stadig på hvem der skal stå som fast træner efter 31. december 2024.

Næste Børneudvalgsmøde afholdes d. 27. november.

BK opfordrede til et møde mellem ham B&U udvalget til en mere permanent løsning i forhold til valg af træner.

- 5) MM oplyste, at der bliver udstukket nogle datoer for fremtidigt møde i udvalget efter 1. januar 2025, hvorefter der bliver sendte relevante ansøgninger ud i forhold til relevante løb i 2025.
Der bliver talt om, at der i 2025 skal arrangeres fælles landevejstræning både tirsdag og torsdag.
- 6) JS oplyste, at der endnu ikke var lavet relevante opfølgingsmøder/evalueringer i de forskellige udvalg efter 3 dages løbet. Dog at det generelt havde været en stor succes på trods af, at dette event lå tæt op ad det nyligt afholdte VM.
Nytårsløbet er der allerede før 3 dages løbet solgt over 2000 billetter og at det hele inkl. VIP borde pt er udsolgt.
Der kommer en del prominente deltagere.
BK oplyste om programmet for Nytårstævnet, hvor nogle af nobiliteterne vil blive hædret.
Alex Rasmussen og Dan Frost er kommet i Hall of Fame.
Movia opfordret til shuttle kørsel i området i forbindelse med Nytårstævnet.
KMH var utilfreds med, at de børn som deltog i 3 dages løbet mere eller mindre var de samme som får lov til at køre Nytårsløbet. Mente der burde være en mulighed for udveksling. JS redegjorde for problematikken i dette overfor KMH. Der vil dog blive arbejdet videre med en evt. ændring i relevante udvalg.
- 7) IL oplyste at regnskabet vedr. 3 dages løbet endnu ikke var afsluttet, da alle udgifter endnu ikke var afregnet, da klubben endnu ikke har modtaget faktura for alt desangående.
Regnskabet vil blive fremlagt ASAP.
Der er blevet betalt kr. 50.000 en fond til etablering af ny cykelbane i Aarhus.
Der er stadig tilgang af nye børn.



GC spurgte ind til om det var rigtigt, at en del af de "fuldt betalende/dyre medlemskontingenter" var i nedgang. Især gruppen fra 19 – 59 år, hvilket blev bekræftet.

JS var dog ikke helt enig i den opfattelse og ville på næste bestyrelsesmøde komme med et udtræk af de nyeste medlemslister. Der er endvidere på en ansøgning fra JS til Nordea fonden indgået kr. 100.000, - til klubben. Dette beløb vil komme til at dække en del af udgiften til indkøb af 10 stk. Zwift bikes.

- 8) HM oplyste vedr. Team Change, at de kommer ud med et underskud kr. 33.639, -
Dette skyldes hovedsageligt div. indkøb af effekter til dette års løb – Effekter som kan genbruges i de kommende års arrangementer.
Næste års Team Change løb bliver søndag d. 7. september 2025 og der forventes ca. 450 deltagere.
Der er i klubben arrangeret en del klub arrangementer og at der også er planlagt yderligere arrangementer/træning – trappetræning – gymnastik mv.
Team Change ville gerne have mulighed for at kunne benytte Ballerup super arena til Team til gymnastik og styrketræning.
- 9) HM redegjorde for sportslig udvalgs sidste møder, samt at vi havde udarbejdet en ansøgning til Team Ballerup om tilskud for næste år. Alex Rasmussen har intentioner om at starte træneruddannelse, men har pt. meget travlt.
Simone Kratholm er blevet assisterende sportslig leder sammen med Kenneth Røpke.
- 10) Der er fra bevilling fra Ballerup kommune indkøbt 3 stk. pladehjul til en pris på i alt kr. 19.500, - Ballerup Kommune dækker kr. 17.500, - og klubben betaler resten. Der er fra klubben endvidere givet tilsagn om indkøb af ringe til disse hjul.
Fortalte desuden om trænersymposium hos DIF og Team Danmark, hvor flere af vores trænere kunne komme på tale.



Team Ballerup arrangement med erhversmedlemmer og klubber er fastsat til d. 23. april 2025.

- 11) HL fremviste en slider og løbskalender vedr. Team Junior. Videre at første forældremøde var blevet afholdt. Indkommende indtægter/medlemskontingentet til Team Junior, skal gå til afholdelse af rytternes udgifter i forbindelse med deres deltagelse i div. løb. Hjælpere/forældre betaler selv for deres udgifter, hvilket der fra flere i bestyrelsen blev sat spørgsmål til hvorvidt det var en gangbar løsning. Fra Team Zeeland overført kr. 10.000, - som skal gå til indkøb af Go Pro kameraer. Tøjdesign endnu ikke færdiggjort, men der arbejdes på sagen. Der er desuden ansøgt om rabat hos DCU i forhold til start af Teamet. Man er i gang med at planlægge træningslejr i foråret. Teamet består pt. af 5 ryttere.**

- 12) Næste bestyrelsesmøder:**

Tirsdag d. 7. januar 2025

Onsdag d. 26. februar 2025

Torsdag d. 3. april 2025

- 13) Evt.**

LR forespurgte vedr. ulykke 7. september hvor Carl Rosenberg kom til skade i Hvidovres gadeløb. JS redegjorde for dette.

BK fortalte at der var snak om at Andreas Byskov Sarboes løb ønskes kørt d. 19. december og at der skulle påbegyndes uddeling af midler fra hans fond. OK tager herunder kontakt til familien.

TM oplyste vedr. Live Streaming, at der pt. var 120 tilmeldte betalende og det fungerer optimalt.

HM påpegede en fejl i det tidl. afholdte regnskab i forbindelse med nyligt afholdte generalforsamling, hvor det i noter på s. 9 fremgik et underskud på salg af reklamepladser som var anført som et underskud. Dette blev der redegjort fra af TM.

HM spurgte til om repræsentant havde været til reception i forbindelse med afholdt 40-års jubilæum for en ansat hos Ballerup Kommune. Dette blev informeret fra BK, at dette ikke havde været tilfældet.



HM spurgte ind til en sag mellem Rene W og bestyrelsen. Bk tager kontakt til Rene W

HM gav endvidere udtryk for, at der var ønske om deling af netværkskode til vores WiFi. JS oplyste hertil, at der var en fri "Arena Hot spot".

HM spurgte ind til tidtagningssystemet, hvortil BK replicerede, at dette var slået lidt til hjørne, da Team Danmark og DCU ikke ville være med til betaling af dette.

Der arbejdes dog stadig på en løsning.

GC forespurgte vedr. offentliggørelse af referater fra bestyrelsesreferater. JS oplyste, at disse nu er tilgængelige og har været dette med virkning fra sidst afholdte generalforsamling.

Referent. Gert Caspersen